
 

 

 
 

 
Biedrība “Latvijas Handbola federācija” 

Padomes sēde 

Sēdes protokols nr.7  
 
Sēdes norises laiks: 2022.gada 4.oktobrī, plkst. 16.30 daļēji klātienē LHF birojā, Lizuma iela 
1, Rīga, LV-1006/ daļēji Zoom  
Sēdi beidz:  
Sēdi vada: LHF prezidente Ivita Asare 
Sēdē piedalās: klātienē Ronalds Pambakers, Raitis Puriņš, I.Asare, attālināti Anita Puncule, 
Zigmunds Mickus, Linda Karloviča. 
Pieaicināti: Līga Bīriņa (LHF ģenerālsekretāre), Edmunds Bogdanovs (LHF izpilddirektors) 
 
Protokolētāja: Līga Bīriņa 
 

Darba kārtība 
 
 
1. Darba kārtības apstiprināšana 
2. 2022.gada 10.maija un 23.augusta padomes sēžu protokola apstiprināšana 
3. Padomes locekļu ziņojumi par aktualitātēm, padarīto 
4. LHF aktualitātes – valdes ziņojums 
5. Sieviešu un vīriešu izlases aktualitātes (spēļu kalendārs, gatavošanās plāns, utt) 
6. Jaunatnes čempionāta aktualitātes 
7. Latvijas pieaugušo čempionāta aktualitātes  
8. EHF 360° projekts – statusa ziņojums 
9. Citi jautājumi 

1. Rīgas handbola akadēmijas aktualitātes 
 
I.Asare atklāj sapulci ar uzrunu. 

1. LHF Padome vienbalsīgi apstiprina darba kārtību un korekcijas dienas kārībā.  
2. LHF Padome vienbalsīgi apstiprina .marta padomes sēdes protokolu. 
3. LHF Padomes locekļu atskaite par padarīto  

A.Puncule – Ludzas sporta skola jaunatnē startē visās vecuma grupās, virslīgā un pirmajā 
līgā. Tiks organizēts starptautiskais jaunatnes handbols un jauno tiesnešu iesaiste/ 
seminārs.  
Diskusijā iesaistās L.Bīriņa, I.Asare  
L.Karloviča – Dobelē taps divi handbola laukumi un Vārpas ēka tiks paplašināta, sportistu 
izmitināšanai.  Komentē par jaunatni.  
Diskusijā iesaistās L.Bīriņa par jaunatnes Baltijas kausu.  
R.Pambakers izklāsta par iestrādnēm par nākamā gada budžetiem atbalstītājiem.  
R.Puriņš informē par Latvijas izlašu atbalstītājiem TonyBet 5000 EUR un Māte HR 3000 
EUR Aizsūtītas prezentācijas LIDL, apdrošinātājiem un citiem sadarbības partneriem.  
Uzliks Mini handbola federācijas un virslīgu piedāvājumus.  
Diskusijā iesaistās I.Asare, L.Bīriņa. 



 

 

 
 
Z.Mickus – Priekulē tika atvērtas jaunas divas grupas, kur pēc ilgāka laika pārtraukuma 
handbols atkal ir Priekulē, lielajā hallē.  
6. L.Bīriņa informē par jaunatnes čempionāta aktualitātēm, kalendāru, pieteikšanos, grupu 
optimizāciju. Jaunatne ir LHF prioritāte.  
D.Petuhovs ieskicē kalendāru projektu, tiek saskaņots ar treneriem.  
Diskusijā iesaistās A.Puncule, R.Pambakers, R.Puriņš, L.Karloviča, I.Asare, Z.Mickus.  
I.Asare informē par aktualitātēm sponsorēšanā un finansēšanas piesaisti sadarbībā ar 
Rīgas Domi.  
Diskusijā iesaistās R.Puriņš par Rīgas Handbola akadēmiju.  
3. L.Bīriņa izklāsta par LHF Valdes aktualitātēm.  
IHF noteikumu aktualitātes un semināri treneriem, tiesnešiem un jaunajiem tiesnešiem.  
 
 
 
 
 
I.Asare noslēdz sēdi.  

Sēde beidzās 18.35 
Sēdei veikts audio ieraksts.  
 
 
 
 
 
 
 
 


